



## 扶輪基金會主委文告

在我們展開扶輪年的最後一季之際，我們便會想要畫下完美的句點。我希望你的目標是讓貴社比年度開始時更強健。所有的扶輪社都仰賴扶輪社員能盡一己之力，讓扶輪社不僅續存，還能蓬勃發展。

可是要做到這點，每位社員必須在每一天都有所付出。我們找到潛在新社員並提供輔導，接觸前社員並邀請他們回來都很重要。最重要的是，無論他們是新社員或重新加入的社員，我們都必須輔導他們，讓他們參與，使他們成為我們扶輪社的中堅。我們必須捲起袖子，親身參與扶輪社的計畫、地區的計畫，及全球計畫，因為要建立友誼莫過於和貴社其他社員一起攜手合作。

我們也必須支持扶輪基金會。在世界行善不會自然而然發生。除了要有人來推動計畫之外，我們也必須有資金來讓計畫得以延續。那是我們每個人可以著力之處。我們每個人、我們的夥伴，以及我們的受益人都是這些資金的來源。我希望每位社員都能把扶輪基金會當作慈善捐款的首選，好讓我們能持續改變生命，改善世界。每個月只要兩杯精品拿鐵的錢，就可以成為每年捐獻 100 美元給基金會的人。這樣少的金額便能贊助我們基金會何其多的善行。

要捐款給基金會再簡單不過。你可以隨時在 [rotary.org/donate](https://rotary.org/donate) 網頁捐款，既安全且方便。我打算這個月再上網捐款一次。我期許各位也能效法。

**Ron D. Burton 朗伯騰**  
基金會保管委員會主委



## A Message from The Foundation Chair

As we begin the last quarter of the Rotary year, our thoughts turn to ensuring a strong finish. I hope that your goal has been to make your club stronger than it was at the beginning of the year. All clubs depend on members to do their part so the club doesn't just survive, but thrive.

But for that to happen, each member must contribute to that success every day of the year. It is important that we identify potential new members and sponsor them, that we reach out to former members and invite them back. Above all, whether they are new members or returning members, we must mentor and engage them to make them strong members of our club. We must roll up our sleeves and work on club projects, district projects, and global projects, because nothing creates fellowship more than working together with other members of your club.

We must also support The Rotary Foundation. Doing good in the world doesn't just happen. In addition to having the people to carry out projects, we must also have the funds to make them viable. That's where each of us comes in. We, our partners, and our beneficiaries are the sources for those funds. I hope each member will make our Foundation a charity of choice so we can continue to change lives and improve the world. For the cost of just two "crafted" lattes a month, one can become a \$100-per-year contributor to the Foundation. That is a small amount to pay for all the good our Foundation does.

And giving to our Foundation has never been easier. You can make your contribution securely and conveniently anytime at [rotary.org/donate](http://rotary.org/donate). I plan to go online this month and make another contribution. I challenge each of you to do the same.

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Ron D. Burton". The signature is stylized and cursive.

**Ron D. Burton**  
**FOUNDATION TRUSTEE CHAIR**